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1. BÖLÜM 

   MECLĠS GÜNDEMĠ 
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                           Bergama/ĠZMĠR) 

 

 I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

 II. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Ġzmir Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliğinin "Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi (M) Plakalı Hatlı Minibüs 

ÇalıĢma Yönergesi" kapsamında hizmet vermekte olan minibüslerin otopark olarak kullanmakta 

oldukları, KarĢıyaka ilçesinde yer alan ve ĠZELMAN A.ġ tarafından iĢletilen Yasa Otoparkının 

kullanımıyla ilgili Ġzmir Minibüsçüler Esnaf Odasına ait Mart, Nisan, Mayıs, Haziran ve Temmuz 

aylarının otopark ücretlerinin Belediyemizce ödenmesi talebinin 7244 no’lu Yeni Koronavirüs    

(COVID-19) Salgınının Ekonomik ve Sosyal Hayata Etkilerinin Azaltılması Hakkında Kanun ile Bazı 

Kanunlarda DeğiĢiklik Yapılmasına Dair Kanun kapsamında değerlendirilmesi hususunun görüĢülmesi. 

(UlaĢım Dai.BĢk.E.169750) 

 

 2. Pi Gençlik Derneğinin, European Solidarity Corps (Avrupa DayanıĢma Programı) kapsamında 

Avrupa'dan gelecek gönüllü eğitmenler tarafından eğitim, kurs ve seminerler verilmesine yönelik, Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi ile Pi Gençlik Derneği arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde 

yer alan “ĠĢ Birliği Protokolü”nün görüĢülmesi. (Sosyal Projeler Dai.BĢk.E.169751) 

 

 3. “Ġzmir Ġçmesuyu ve Kanalizasyon Projesi” kapsamında yapılan görüĢmeler sonucunda yıllara sari 

kullanılmak üzere Fransız Kalkınma Ajansı (AFD) ile 49.800.000,00 Euro'ya kadar ve Uluslararası 

Finans Kurumu (IFC) ile 34.000.000,00 ABD Dolar'ına kadar kredi anlaĢmalarının imzalanma 

aĢamasına gelinmiĢ olup, Belediyemizin Garantörlüğü kapsamında; kredinin sağlanması ve kullanılması, 

borçlanmanın yapılması, kredi geri ödeme koĢullarının belirlenmesi, kredi anlaĢmaları üzerinde 

değiĢiklik yapılması ve kullanılacak olan kredi için gerekli garanti ve teminatların verilmesi ile bu iĢlerle 

ilgili her türlü sözleĢme, taahhütname, protokol ve temlik sözleĢmelerinin düzenlenmesi veya 

imzalanması, kredi ile ilgili her türlü yazıĢmalarda münferiden iĢlem yapılabilmesi için Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER'e yetki verilmesi hususunun görüĢülmesi. (Strateji 

Gel.Dai.BĢk.E.170327) 

 

 4. Belediyemizin iĢtiraki olan ĠZFAġ A.ġ’nin 10/08/2020 tarihli Olağanüstü Genel Kurul Toplantısında 

alınan, Ģirket sermayesinin 232.509.360,00-TL’den 25.000.000,00-TL arttırılarak 257.509.360,00-TL’ye 

çıkarılması kararı doğrultusunda; Belediyemizin ĠZFAġ A.ġ. içerisindeki sermaye payının korunabilmesi 

için, payına düĢen (%99,95704'üne tekabül eden) 24.989.260,00-TL’lik rüçhan hakkının kullanılarak, 

sermaye artıĢına iĢtirak edilmesi hususunun görüĢülmesi. (ĠĢletme ve Des.Hiz.Dai.BĢk.E.169756) 

 

 5. Kiraz Belediye Meclisinin; Kiraz Belediyesi 2020 Mali Yılı Vergi, Resim, Harç ve Ücret Tarifelerinin 

önerge ekinde yer alan cetvellerde gösterildiği Ģekilde uygulanmasına yönelik, 07/08/2020 tarihli ve 96 

sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.169754) 
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 6. Urla Belediye BaĢkanlığının 12/06/2020 tarihli ve E.13645 sayılı yazısı ekinde Belediye 

BaĢkanlığımıza iletilen; Ġçmeler Mahallesindeki Çakal Deresinin dere güzergâhının ve kenarında yer 

alan servis yollarının ıslah projesi kapsamında iĢlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.164637)   

 

 7. Urla Belediye BaĢkanlığının 08/06/2020 tarihli ve E.13070 sayılı yazısı ekinde Belediye 

BaĢkanlığımıza iletilen;  Güvendik Mahallesi, 2312 ada, 33, 34, 35, 36, 52 ve 68 parsellerin bulunduğu 

alanda 7 metrelik yol planlanmasına yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.164636) 

 

 8. Urla Belediye BaĢkanlığının 08/06/2020 tarihli ve E.13107 sayılı yazısı ekinde Belediye 

BaĢkanlığımıza iletilen; Ġskele Mahallesi Revizyon Uygulama Ġmar Planına “1/1000 ölçekli Urla 

Revizyon Ġmar Planı lejant ve yapılanma koĢulları geçerlidir.” hükmünün eklenmesine yönelik, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.164633) 

 

 9. Urla Belediye BaĢkanlığının 23/06/2020 tarihli ve E.14649 sayılı yazısı ekinde Belediye 

BaĢkanlığımıza iletilen; Rüstem Mahallesi 4222 ada, 1 parsele (eski 456 ada, 5 parsel) yönelik, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.164632) 

 

 III. BĠRĠNCĠ BĠRLEġĠMDE GÜNDEMDE BIRAKILAN KOMĠSYON RAPORUNUN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 1. KarĢıyaka ilçesi, Örnekköy Mahallesi, 2427 ada, 44 parselde kayıtlı taĢınmaz üzerinde bulunan, 

Zübeyde Hanım Mahallesi BaĢpehlivan Karaali Caddesi No:381 KarĢıyaka/ĠZMĠR adresindeki 

zeminüstü yapılardan B bloğun sosyal tesis olarak iĢletme hakkının Belediyemiz Meclisince belirlenecek 

süre ve bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda, ĠZELMAN A.ġ.’ye devri hususunun 

“İzmir ili, Karşıyaka ilçesi, Örnekköy Mahallesi, 2427 ada, 44 parselde kayıtlı taşınmaz üzerinde 

bulunan, Zübeyde Hanım Mahallesi Başpehlivan Karaali Caddesi No:381 Karşıyaka/İZMİR adresindeki 

zeminüstü yapılardan B bloğun Sosyal Tesis olarak ilk yıl 400.000,00-TL/Yıl+KDV bedel ile 5 yıllığına 

işletme hakkının İZELMAN Gen. Hiz. Oto. Özel Eğit. İtf. Sağ. Hiz. Tic. A.Ş’ye devredilmesi” Ģeklindeki 

müĢterek görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe –  Hukuk – 

ġirketler Komisyonları Raporu. (Emlak Yönetimi Dai. BĢk.E.148565) 

 

 IV. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

 

 V. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 VI. ÜÇÜNCÜ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 
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2. BÖLÜM 

2020 YILI AĞUSTOS AYI II. BĠRLEġĠMĠ TOPLANTI TUTANAĞI 
 

 

 

Tutanak No   : 97509404-301.04-8/2                                                 Toplantı Tarihi   : 12/08/2020  

Toplantı Yeri  : Bergama Asklepion Antik Tiyatrosu                           Toplantı Saati     : 20.00 

                           (Zafer Mahallesi Asklepion Ören Yeri  

                           Bergama/ĠZMĠR) 

 

 

 

TOPLANTIDA HAZIR OLANLAR: Mustafa Tunç SOYER, Ġlhan DAL, Fikret AKTAġ, Mustafa 

ġafak BARAN, Ceyhan KAYHAN, Mustafa ĠDUĞ, Ġbrahim UlaĢ POLAT, Bahar GÜRSUL, 

Hüseyin ÜNAL, Yahya YILDIZ, Ali Emrah KARAMUSTAFAOĞLU, ġamil Sinan AN, Erhan 

UZUNOĞLU, Cenap BÖRÜHAN, Cemil TUGAY, Saadet ÇAĞLIN, Mustafa ÖZUSLU, Mehmet 

Atilla BAYSAK, Birgül SURAL ÜNER, Murat AYDIN, Nilüfer BAKOĞLU AġIK, Ġsmail SARI, 

YeĢim TEKOĞLU, Gamze Gül ÇAMUR, Ġrfan ÖNAL, Cindi Can POLAT, Selim Utku 

GÜMRÜKÇÜ, Ali Rıza KÖÇER, Burhan Suat ÇAĞLAYAN, Ali GÜL, Deniz BEKTAġ, Ömer 

ġENTÜRK, Özkan YILDIZ, Sıla Ġlgi AKKAġ, Sultan ĠPEKLĠ, Ali YILMAZ, Çağlar GÜLEZ, Halil 

ARDA, Ġbrahim ÖZKARA, Necati KIRMAZ, Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU, Ġlhan ÖZKÖSE, 

Mehmet ERĠġ, Ufuk AYKOL, Özay KAPTAN, Mustafa GERÇEK, Nazan DÖNMEZ, Rıdvan 

KARAKAYALI, Ali BOR, Oğuzhan ÖZġAHĠN, Musa ÖZCAN, Mustafa KAYALAR, Gürsel 

RÜZGAR, Erkan ÖZKAN, Bülent KÖKLÜ, Ertan CERTEL, Dolunay BAYER, Ġbrahim Halil 

KILIÇ, Adil KIRGÖZ, Ayhan KAYA, Hüsniye YILDIRIM, Berkhan PARLAK, Sefer TOPÇU, 

Aybars YILDIRIM, Fayıka ÖNER, Nuri CAFEROĞLU, Hasan UYSAL, Fatih GÜRBÜZ, RaĢit 

DĠRĠM, Hakan BARÇIN, Nilay KÖKKILINÇ, Ahmet ĠNANLI, Feridun YILMAZLAR, Refik 

SÜREN, Ruhi SELEK, Ġlkay GĠRGĠN ERDOĞAN, Alpaslan BĠLEN, Raife KARABATAK, Ġsa 

NEZĠR, Fikret MISIRLI, Mustafa Alper GÜLDALI, Fırat EROĞLU, Hakan YILDIZ, Hıdır 

ALPTEKĠN, Ahmet Uğur BARAN, Özgür HIZAL, Hüsnü BOZTEPE, Yusuf DEMĠRCĠOĞLU, 

Murat ÖNCEL, Metin YAġAR, Okan BĠLDĠRĠCĠ, Çile ÖZKUL, Hakan KOġTU, AĢkın UYAR, 

AyĢegül ALTUĞ, Ali AYYILDIZ, Mehmet PINAR, Erhan ÇALIġKAN, BarıĢ BÜKÜLMEZ, Semih 

YALIN, Erol ÇOMAK, Ümit CĠNGÖZ, Uğur DEMĠREZEN, Ġsmail EKEROĞLU, Ertuğrul 

AKGÜN, Sema YEġĠLÇĠMEN, Sadık DOĞRUER, Hakan ERTANE, Ġlhan AVCI, Tarkan Fikret 

ÇALIK, Kemal SEVĠNÇ, Halil AKBULUT, Nezih ÖZUYAR, Halil Doğukan EROĞLU, Salahattin 

ġAHĠN, Cüneyt UMUTLU, Hakan ġĠMġEK, Nafiz KÜKLER, Turgut PINAR, Osman MERT. 

 

TOPLANTIYA KATILAMAYANLAR: Erhan KILIÇ, Taner KAZANOĞLU, Serkan KALMAZ, 

Muhittin SELVĠTOPU, Bülent SÖZÜPEK, Abdül BATUR, Asker GÜNEġ, Serdar SANDAL, 

Sabahattin UÇAR, Ramazan Ġsmail UYGUR, Serdar AKSOY, Hasan ÜNAL, Mehmet TÜRKMEN, 

Muharrem BAYRAKTAR, Fatma EKĠCĠOĞLU, Halil ÇULHAOĞLU, Fatma ÇALKAYA, Mehmet 

Onur BaĢar ÜÇKAN, ġerif SÜRÜCÜ, Ufuk YÖRÜK, Murat CĠHAN, Önder CAN (Urla Belediye 

BaĢkan Vekili), Seda ÖZTÜRE, Ġsmet ORHAN, Ali ENGĠN, Onur YĠĞĠT, Memet MALTEPE, 

Haydar GÜLTEKĠN, Hasan KORKMAZ, Ġsmail YETĠġKĠN, Muammer Ekrem ORAN, ġükrü 

SÜREROĞLU, Filiz CERĠTOĞLU SENGEL, Özdem Mustafa ĠNCE, Özan PARLAR, Kazım 

ÇAM, Mustafa SOLMAZ, Burçin Kevser TOURCHIAN, Selma KISA, Fatih TAġTAN, Dilek 

YILDIZ, Özgür Erman ÇAĞLAR, Göksel DĠNÇER, Aydın PEHLĠVAN, Ali GÖNEN, ġevket 

HASIRCI, Galip ATAR, Orçun ERSEZGĠN, AyĢegül DURAN TÜRKER, Mümin BAYRAM, 

Saliha ÖZÇINAR, Sedat SARI, Salih Atakan DURAN, Serkan ACAR, Eda KILIÇ, Alpaslan 

KOPARAL. 
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I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

BAġKAN: Değerli Meclis Üyelerimiz, Değerli Bergamalılar, Değerli Ġzmirliler hepiniz bu tarihin 

en güzel korunduğu ve gerçekten burada bu toplantıyı yapmaktan iftihar ettiğimiz bir Meclise 

hepiniz hoĢ geldiniz. 2020 yılı Ağustos Ayı Toplantısı II. BirleĢimini açacağım. Öncelikle 

Bergama’ya geldiğimiz ilk andan itibaren sıcak misafirperverliği içten karĢılaması nedeniyle 

Bergama Belediye BaĢkanımıza çok teĢekkür ediyorum. Ona ve tüm Meclis Üyelerimize çalıĢma 

arkadaĢlarına çok teĢekkür ediyorum. Ġlk sözü ona vereceğim. Kürsüye davet ediyorum. Değerli 

Hakan BaĢkanımız buyurun. 

HAKAN KOġTU: Evet Saygıdeğer BüyükĢehir Belediye BaĢkanım, Belediye BaĢkanı 

ArkadaĢlarım, Değerli Meclis Üyeleri, Bergamalı HemĢerilerim, Ġzmirli HemĢerilerim hepiniz hoĢ 

geldiniz, sefalar getirdiniz. “Ġlkler Ģehri Bergama bir Açık Hava Müzesi Bergama.” Gerçekten 

Ġzmir’in en müstesna ilçelerinden biri UNESCO dünya mirası listesinde belki de en değerli 

ilçelerinden biri Ġzmir’in. Tabii ki burada Selçuk da var. Selçuk Efesi de unutmamak lazım. 

Bergama bir tarım Ģehri, bir orman Ģehri. Aynı zamanda 1544 kilometrekare yüz ölçümüyle Ġzmir’in 

en büyük ilçesi. Tabii bu topraklar birçok medeniyete baĢkentlik yapmıĢ birçok medeniyetin izlerini 

taĢıyan çok katmanlı kültür peyzajı alanında 999. sıradan UNESCO dünya mirası listesine girmiĢ ve 

bu hak ettiği değeri inĢallah bu dönemde de hizmetlerimizle yine BüyükĢehir Belediyemizle 

Bergama Belediyesiyle ve STK’larla birlikte destekleriyle birlikte Bergama’yı hak ettiği yere, 

medeniyetteki tarihteki o Ģanlı günlerine inĢallah geri döndüreceğiz. BeĢ medeniyetin izlerini 

taĢındığı eski Helenistik Dönem’den, Roma’dan, Bizans’tan, Selçuklu’dan, Osmanlı’dan eserlerin 

olduğu çok önemli bir Ģehir burası. Bugüne kadar belki de tanıtımında çok baĢarılı olunamadı. 

Bizim de bu konuda Bergama olarak eksiklerimiz vardır ama bugün burada bu Meclis Toplantısını 

yaparak, bir ilki baĢlatabiliriz. Bu konuyla ilgili birçok çalıĢmamız var, birçok projemiz var, inĢallah 

bunları birlikte gerçekleĢtirip, Bergama’nın dediğim gibi tarihteki o eski Ģanlı güzel tarihine inĢallah 

geri döndüreceğiz. Tabii Bergama’nın coğrafi özelliklerinden biraz bahsetmek gerekirse çok verimli 

bir topraklara sahip. Bakırçay Havzası’nda gerçekten tarımıyla, bereketli sularıyla, dağlarıyla çok 

önemli bir medeniyet merkezi ki, zaten insanlık burada yerleĢmiĢ ve uzun yıllar burada hüküm 

sürmüĢ ve hâlâ da Ģehir Ģu anda aynı aks üzerinde, aynı Ģehir Ģu anda yaĢıyor. Biliyorsunuz birçok 

medeniyette, örneğin; Göbeklitepe’de Patara’da antik Ģehir Ģu an yaĢanan Ģehirden çok çok uzakta 

ama bizler Ģu an tarihin üzerinde oturuyoruz. ġehir Akropol’uyla, Asklepion’uyla, Bazilika’sıyla 

yine Selçuklu’dan ve Osmanlı’dan birçok değeriyle güzel bir görünüm sergilemekte. Ben tarihi 

konulara çok fazla değinmeyeceğim. Bu konular  uzun  uzun diye size Sefa BaĢkan bilgi verecek 

birazdan zaten. Ekonomik özellikleri Ģehrimizin tabii tarıma dayalı bir nüfusu söz konusu ama son 

yıllarda yapılan çalıĢmalarla bazı özellikleriyle Bergama kabuğunu kırmaya baĢladı. Özellikle 

Kuzey Ege Otoyolu’nun açılmıĢ olması, Ġzmir-Ġstanbul Otoyolu’na 40 kilometre öteden Soma’dan 

bağlantı kurularak sanayi Ģehirlerinin bağlantısıyla lojistik anlamda çok önemli bir yere kavuĢtu 

Bergama. Çandarlı Limanı altyapısı tamamlandı, üst yapısını bekleyen sadece Bergama’yı 

ilgilendiren Ġzmir’i ilgilendiren değil, ülkemizi ilgilendiren önemli bir proje. Umutla bekliyoruz ve 

bu bizim dünyada belki de en önemli limanlardan birisi olacak inĢallah. Bu da Bergama sınırları 

içerisinde. Tabii Bergama’nın ticaret ve sanayi konusunda geçmiĢte bazı eksikleri vardı. Bu 

dönemde de yeni yapılan bazı çalıĢmalarla özellikle serbest bölge çalıĢmalarıyla fizibilite 

çalıĢmalarının tamamlanmasıyla önümüzdeki yıllarda belki önemli bir ticaret Ģehri ve sanayi Ģehri 

olacak. UlaĢımın kolaylaĢması yine Bergama Organize Sanayi Bölgesi’nde önemli bir hareketliliğin 

oluĢmasına yol açtı, bu da bizim için sevindirici. 2015 yılında çıkarılan temiz enerji, yenilenebilir 

enerji teknolojilerinin üretildiği bir bölge olan Bergama beĢinci bölge teĢvik kapsamına alınmıĢ ve 

hızla burada yeni sanayi kuruluĢları hem de Dünya devi bazı sanayi kuruĢlarının Bergama’da 

kurulmasına sebep olmuĢtur. Bölgemizde yine jeotermal seracılık Bergama-Dikili sınırında önemli 

bir ivme kazandı. Dikili Belediye BaĢkanı da burada çok büyük gayretleri var. Yine Sayın Tarım ve 

Orman Bakanımızın bu konuda çok büyük gayretleri var. Bölgemize önemli bir değer katacak ve 

teveccüh bulan önemli bir proje. Yine Bergama Göçbeyli-Alibeyli bölgesinde tarıma dayalı ihtisas 

organize sanayi bölgeleri çalıĢmalarımız var. Geçtiğimiz günlerde yine Ticaret Odası BaĢkanımızla 

ülkemizin değiĢik yerlerinde bulunan birçok organize sanayiyi gezerek örneklerini inceledik ve 

inĢallah bir yenisi sektör toplantılarından sonra değerlendirilip karar verilecek. Yine Bergama’da 

tarihin ayağa kaldırılmasıyla ilgili restorasyon hamlesine baĢladık. Göreve gelir gelmez birçok 



 5 

değerimizi eski hanlarımızı, hamamlarımızı ve değerleri ayağa kaldırıyoruz. Tabii ki bunların 

içersinde en önemlisi Akropol’ün eteğinden akan Antik Selinos Kanalının restorasyonu iĢi. DSĠ, 

Kültür Bakanlığı, Valiliğimiz ve yine inĢallah Bergama Belediyesi ile BüyükĢehir Belediyemiz ki, 

yarın inĢallah BüyükĢehir Belediye BaĢkanım da burada olacak. Yerinde bazı incelemelerde 

bulunacağız, gerçekten çok önemli bir proje. Uzun yıllardır Bergama’nın beklediği bir proje, büyük 

bir proje. Aynı zamanda zor bir proje tabii ki. Birçok katman… Tarihte izlerini taĢıdığı, izlerini 

taĢıdığı önemli bir bölge. Buranın da geçtiğimiz Temmuz ayında DSĠ tarafından ihalesi yapıldı. 

Ġhale süreci sonuçlanmak üzere ve bundan sonra bizler de büyük bir özveriyle çalıĢarak bu projeye 

katkı koyacağız ve Bergama’nın inĢallah önümüzdeki yıllarda, turizmde belki de en büyük hamlesi 

bu proje olacak. Bergama’da yine geçtiğimiz yıl baĢlayan bu Pandemiyle biraz ara verse de bu 

doğal gaz hamlesini hızlı bir Ģekilde baĢlattık. Yine temiz bir çevre, yine temiz bir çevre için 

yaptığımız bu projede Bergama’ya çevre anlamında çok büyük katkı sağlayacak. Bergama bir ilkler 

Ģehri dedim; Ģu an içinde bulunduğumuz mekân çok değerli bir mekân. Sağlık merkezi aynı 

zamanda. Birazdan bunların detayları gelecek. Tabii ki 13 Nisan 1934 tarihinde Gazi Mustafa 

Kemal ATATÜRK’ün Ģurada bir fotoğrafı vardır. ArkadaĢların size dağıttığı çantaların içersinde o 

fotoğraf var. Az önce yansıda da gördünüz evet bu fotoğraf. ġu an bulunduğumuz mekânda çekilmiĢ 

bir fotoğraf. Buranın önemini atfetmekte. Yine Gazi Mustafa Kemal ATATÜRK Bergama’yı 

ziyaretinde Bergama’nın tanıtımına yönelik önemli bir hamle yapmıĢtır. Türkiye’nin ilk, Dünya’nın 

da ikinci yerel festivali olan Bergama Kermesi onun talimatıyla 1937 yılında kutlanmaya 

baĢlanmıĢtır. Geçtiğimiz yıl 83’üncüsünü kutladığımız Bergama Kermesi bu yıl Pandemi nedeniyle 

Haziran ayında kutlayamadık ama 14 Eylül Bergama’nın KurtuluĢu günü inĢallah bir program 

düĢünüyoruz. Sağlık Ģartları el verdiği takdirde hiç aralıksız bugüne kadar gelen Bergama 

Kermesi’ni, bu mirası da yaĢatmaya devam edeceğiz. Tabi Bergama’yla ilgili söyleyecek çok söz 

var ama birazdan sunu da uzun sürecek biraz.  O yüzden sözü burada kesmek istiyorum. Ben bugün 

burada bu toplantının yapılmasına vesile olan BüyükĢehir Belediye BaĢkanımıza, Meclis 

Üyelerimize ve siz Değerli Katılımcılara katıldığınız için çok teĢekkür ediyorum. Toplantımızın 

hayırlara vesile olmasını temenni ediyor, hepinize hayırlı akĢamlar diliyorum. 

BAġKAN: BaĢkan’ım çok teĢekkür ediyoruz. Biz de size Ģükranlarımızı sunmak istiyoruz. Evet, 

Değerli ArkadaĢlar tabii bu Meclis Toplantımızı burada yapıyor olmamızın bir önemli anlamı daha 

var. BaĢkan’ım bahsetti bir sağlık kenti Bergama diye. Gerçekten tıbbın sembolü çift baĢlı yılanın 

doğduğu yer burası. Tarihin bildiği en büyük tabip Galenos’un, Galen’in Ģehri burası. Bergama 

sağlıklı yaĢam kenti demek ve bütün dünyada da ünü böyle yürümüĢ bir kent. Onun için bu 

Pandemi sırasında bu toplantıyı burada yapıyor olmamız da aslında bütün dünyaya bir hatırlatma 

anlamını da taĢıyor. O nedenle burada bu Toplantıyı yapmaktan büyük gurur duyduğumuzu bir kere 

daha belirtmek istiyorum. ġimdi Grup BaĢkan Vekillerimize kısa kısa söz vermek istiyorum.  

Buradaki toplantı nedeniyle belki duygu düĢüncelerini ifade etmek isterler. Buyursunlar.  

MUSTAFA ÖZUSLU: Mikrofon açıktır herhalde, evet. Değerli BaĢkan’ım, bugün tabii benim 

açımdan çok özel ve güzel bir gün. Bugün heyecanlıyım ama aslında heyecanımı tutmaya 

çalıĢıyorum. Çünkü neden? Ben burada ev sahibiyim, ben Bergamalıyım. Küçücük bir çocuk olarak 

burada Asklepion’da aslında biz Bergamalılar buraya “Ayvazali” deriz, Ayvazali’de, kermeste biraz 

önce BaĢkanımın söylediği o kermeste Türkiye’nin değiĢik yörelerinden gelmiĢ ekipleri, folklor 

ekiplerini, o oyunları izlemek, tiyatroları izlemek… Kurban Bayramı öncesi kurbanlar alınır, onlar 

gezdirilir, dolaĢtırılır çocuklar tarafından evin çocukları tarafından. Bu bayırlarda onları otlatan bir 

kiĢi olarak, Ģimdi yıllar sonra burada Cumhuriyet Halk Partisinin Grup BaĢkan Vekili olarak burada, 

bu tarihi mekânda, 2500 yıllık bu muhteĢem arenada, bu salonda, bu tiyatroda sizlerle duygularımı 

paylaĢmıĢ olmak beni dünyanın en mutlu insanı yapıyor bu, çünkü bunun tarifi yok. Yani bazen 

konuĢmamak lazım. KonuĢmamak birçok Ģeyi ifade edebilir. Ama Sayın BaĢkanımızın da hep 

söylediği bir Ģey vardır; “Hani deryada olur da insan deryanın farkına varmayan balıklar gibi 

olursunuz.” Aslında üzerinde yaĢadığımız bu toprakların, üzerinde yaĢadığımız bu coğrafyanın, bu 

iklimin bize neler bahĢettiğini ve neler sunduğunu, nasıl bir tarihi mekândan gelip, nasıl bir 

geleceğe doğru gittiğimizi, idrak etmenize gerçekten vesile olabilecek bir anı yaĢıyoruz. Zaten bu 

Toplantıyı önerirken, özellikle Bergamalı BüyükĢehir Belediye Meclis Üyesi ArkadaĢlarıma 

canıgönülden teĢekkür etmek istiyorum. UNESCO Dünya Tarih Mirası için de çok önemli bir yer 

tutan Bergama’nın ki, biraz sonra Değerli Ağabeyim, Sefa Ağabeyim size Bergama’nın aslında ne 
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olduğunu, nerden gelip hangi tarihleri yaĢadığını anlatacak. O bizim için çok öğretici olacak ama 

onun farkında olmamız için bu Meclisin burada yapılıyor olması yani Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 

Meclisinin burada bu Ģekilde yapılıyor olması, bu büyük tanıtıma, Bergama’nın farkındalığının 

yaratılmasına çok büyük hizmet edecektir. Hizmet deyince vefa çok önemlidir. Unutmamak lazım, 

unutmamak lazım ve unutturmamak lazım. 1922 yılında ilk defa Belediye BaĢkanlığını üstlenen 

ġemsiyeli Hüseyin Efendiye, Harputlu Ömer Ağa’ya, Sıtkı Ağa’ya, Süleyman BARAN’a, Hüseyin 

AROL’a, Nefis ÖZÇELĠK’e, Hasan ÇELEBĠOĞLU’na, Ahmet Hamdi ARIKAN’a, ġemih 

ALTAN’a, Ġhsan DĠRĠM’e, Fuat OLUGAN’a, Kemal SERDAROĞLU’na, Emin ERTAġLI’ya, 

Hikmet ÖZERĠNÇ’e, Yusuf ÖZERĠNÇ’e, Adem ÖZELLĠ’ye, Ahmet SÜTER’e, Rifat 

SERDAROĞLU’na, Yakup KAġARCIOĞLU’na, Sefa TAġKIN’a, Akif ERSEZGĠN’e, RaĢit 

ÜRPER’e, Mehmet GÖNENÇ’e ve Ģimdi de Hakan KOġTU KardeĢimize Belediye BaĢkanlarımıza 

teĢekkür etmek ve onların bu hizmetlerini yarın baĢka arkadaĢlarımızın da o bayrakları alarak 

götürmesine de imkân tanımak için buradayız. Hepinize teĢekkür ediyorum, sağ olun, var olun.  

BAġKAN:  TeĢekkür ediyoruz burada alkıĢ serbest. Peki, Özgür Bey buyursunlar efendim.  

ÖZGÜR HIZAL: Evet Sayın BaĢkan’ım, Çok Kıymetli Meclis Heyeti, Çok Değerli Belediyemizin 

ÇalıĢan ve Bürokratları hepinizi saygı ve hürmetle selamlıyorum. Cumhuriyet Halk Partisi Grup 

BaĢkan Vekili Sevgili Mustafa Bey tabii çok heyecanlı. Bu Toplantının burada yapılacağının 

planlandığı ilk günlerde çok heyecanlıydı ve bugün bir kez daha görüyoruz ki heyecanı haklı. 

Çünkü az önce Toplantı öncesinde de dile getirdi, çocukluğunun geçtiği günler, anılar tabii çok 

önemli. Ama tabii ben daha genel bir konuĢma yapmak istiyorum. Biz Ġzmir BüyükĢehir Belediye 

Meclis Üyeleri olarak gerçekten büyük bir mutluluk ve gurur içerisinde olduğumuzu dile getirmek 

istiyorum. Çok özel bir Ģehirde, çok özel bir kentte Belediye Meclis Üyeliği yapıyoruz ve bu Ģehre 

ve bu kente, bu Ģehrin insanlarına hizmet etme fırsatı elimizde. Kültürüyle tarihiyle, sosyolojisiyle 

ve insanlarıyla belki de dünyanın en özel Ģehirlerinden biri. Bugün yaklaĢık 2500 yıllık tarihi olan 

bir alanda, ki bu alanların çok benzeri olan birçok alanın olduğunu Ģehrimizde biliyoruz ve 

muhtemelen de sürecin sonuna kadar baĢka alanlarda da benzer alanlarda da bunları yapacağız. 

Tabii bu alanlar bizim emanet edilen, bizlere bugün miras olarak gelen bu alanlar tüm insanlığın 

mirası ve Ģunu belirtmek isterim; bugüne kadar bu alanları gözünün bebeği gibi koruyup, bize kadar 

getiren tüm insanlığa teĢekkür etmek istiyorum ve bize düĢen görev de Ġzmir’in hem tarihini, hem 

doğasını, hem kültürünü bize nasıl emanet etmiĢlerse, bizler de bizden sonraki nesillere aynı Ģekilde 

emanet edeceğimizin sözünü burada sizler adına veriyorum. Hepinize saygılar sunuyorum. Bugün 

bize ev sahipliği yapan Çok Kıymetli Bergama Belediye BaĢkanımıza da sonsuz teĢekkürlerimizi 

sunuyorum. Bu ortamı bize hazırlayan tüm Belediye çalıĢanlarımıza sonsuz teĢekkürlerimi 

sunuyorum. Hepinize hayırlı akĢamlar diliyorum.   

BAġKAN: Evet, teĢekkür ediyoruz Özgür Beyciğim, Salahattin Bey buyurun efendim. 

SALAHATTĠN ġAHĠN: Sayın BüyükĢehir Belediye BaĢkanımız Tunç SOYER Beyefendi, 

Bergama Belediye BaĢkanımız Hakan KOġTU Beyefendi, Meclis Üyelerimiz, Bürokratlarımız, 

Bergamalılar, Ġzmirliler. Böyle bir akĢamda böyle turizm kenti Ġzmir, tarım kenti Ġzmir yani… Ama 

aynı zamanda yine turizm kenti, tarım kenti, orman kenti Ġzmir’imizin güzel ilçelerinden birisi olan 

Bergama’dayız. Evet, son derece memnuniyet duyduğumu ifade etmek istiyorum burada 

bulunmaktan. BüyükĢehir Belediye BaĢkanımıza böyle bir ortamda, böyle bir Ġzmir akĢamında, 

Bergama akĢamında BüyükĢehir Meclis Toplantımızı böyle tarihi bir kentte, tarihi bir mekânda icra 

ediyoruz. ĠnĢallah bu Bergamamızın tanıtımına da vesile olur, inĢallah. Ġzmir’imizin tanıtıma çok 

ihtiyacı var efendim. Yani yurt dıĢında Turizm Fuarına gidildiğinde Turizm Fuarında diyor ki: 

“Ġzmir Dalaman’ın neresinde?” diyor. Yani evet, Dalaman hani Milas-Bodrum-Muğla Bölgesi 

Antalya bilhassa… Hani Ġzmir’e baktığımız zaman hani dıĢ hatların hani… ġu anda salgı hastalık 

nedeniyle her Ģeyi karıĢmıĢ durumda ama bu salgın hastalık olmadığı zaman bile maalesef gelen 

turist sayısı Ġzmir’e çok düĢük. Buna, tabii BüyükĢehir Belediyemiz olarak, Turizm Bakanlığımız 

olarak inĢallah el birliği ile hep birlikte çalıĢalım. Bu kentlerimizi tanıttıktan sonra buraya turist 

gelir. GeçmiĢte Milas-Bodrum Havalimanı açılmadan, Dalaman Havalimanı açılmadan Ġzmir 

Havalimanı’nın trafiği çok yoğundu. Oralar açıldıktan sonra biraz aza indi, hani turist gelmez oldu 

Ġzmir’e. ĠnĢallah bunu “Turizm Bakanlığımızla, Hükümetimizle, yerel BüyükĢehir Belediyemizle 

Bergama… Ġlçe Belediyelerimizle hep birlikte çalıĢarak bunu yeterli hale getirelim.” diye 

düĢünüyorum, teĢekkür ediyorum, saygılar sunuyorum, hayırlı akĢamlar diliyorum efendim. 
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BAġKAN: Evet Sayın Kemal  SEVĠNÇ buyurun efendim. 

KEMAL SEVĠNÇ: Sayın BüyükĢehir Belediye BaĢkan’ım, Sayın Meclis Üyesi ArkadaĢlarım, 

Belediyelerimizin Değerli Birim Amirleri, Değerli Konuklar, Basınımızın Saygın Temsilcileri 

hepinizi saygıyla selamlıyorum. Bugün ülkemizin önemli bir ili ve bu ilimizin önemli bir ilçesinde 

tarihle iç içe toplantı yapmaktayız. Gerçekten çok anlamlı bir ortam. Yine Büyük Önder 

ATATÜRK’ümüzün de bu mekânı ziyaret etmesi ayrı bir güzellik. Ben burada alınacak kararların, 

burada yapılacak Toplantının Bergama’mıza da hayırlar getirmesini diliyorum. Hepinizi saygıyla 

selamlıyorum. 

BAġKAN: Evet Değerli Meclis Üyelerimiz, Değerli Misafirler Meclis Gündemimize geçmeden 

önce geçmiĢ dönem Belediye BaĢkanlarımızdan Sayın Sefa TAġKIN’ın bir sunumu var onu 

izleyeceğiz. Sefa Bey’i kürsüye davet ediyorum. 

 

 

(BERGAMA BELEDĠYESĠ ESKĠ BAġKANI SEFA TAġKIN TARAFINDAN 

BERGAMA/PERGAMON TARĠHSEL, KÜLTÜREL DEĞERLERĠ VE ZEUS SUNAĞI 

ADLI SUNUM YAPILDI.) 

 

BAġKAN: Sefa BaĢkanımıza çok teĢekkür ediyoruz, gerçekten Ġnsanlık tarihinin beklide en ibret 

verici hikâyelerinden birini bizimle paylaĢtı. Çünkü bu adete tarihin akıĢını değiĢtirmeye yönelik bir 

giriĢim halini almıĢ durumda. Bu giriĢimi sonlandırmak da ve tarihi tekrar aktığı nehrin yatağına 

dönüĢtürmek de bizim görevimiz olsa gerek. Dolayısıyla bu Meclisi burada yapmamızın en hayırlı 

sonuçlarından biri burada tüm Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Meclis Üyeleriyle birlikte bu adımı 

atma iradesini ortaya koyuyor oluĢumuzdur. Ben Meclis Gündemine geçmeden “Bu mücadeleye var 

mısınız, yok musunuz?”u oylarınıza sunuyorum; var mısınız arkadaĢlar Zeus Sunağı’nın Ġzmir’e 

dönüĢü oybirliğiyle kabul edilmiĢtir. Zeus Sunağı’nın tekrar Bergama’ya dönüĢü için Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi… El birliğiyle çalıĢmaya baĢlıyoruz.  An bu andır. Bugünden itibaren el 

birliği ile çalıĢıyoruz. Sefa BaĢkana teĢekkür ediyorum. Evet, Değerli ArkadaĢlar Gündemimize 

geçeceğim. 

 

II. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: BaĢkanlık Makamınca Gündeme Eklenen Önergelerin GörüĢülmesi baĢlığında Nilay 

Hanım Buyurun? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım madde baĢlıkları halinde oylanmasını öneriyorum. 

BAġKAN: Evet Özgür Bey? 

ÖZGÜR HIZAL: Uygundur. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Kemal Bey? Değerli ArkadaĢlar, Gündem önceden dağıtılmıĢ olduğu 

için madde baĢlıkları okunarak oylanması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 1? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 1. madde Plan ve Bütçe – Esnaf ve Meslek Odaları - ġirketler 

Komisyonlarına gönderilmeli acil kaydıyla. 

BAġKAN: Özgür Bey?  

HAKAN YILDIZ: Uygundur BaĢkan’ım… 

BAġKAN: Hakan Bey? Özür dilerim. Salahattin Bey? Kemal Bey? 1 No’lu Önergenin Plan ve 

Bütçe - Esnaf ve Meslek Odaları - ġirketler Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 2? 

NĠLAY KÖKKILINÇ:  Hukuk – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor -  Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler 

Komisyonları uygundur, acil kaydıyla. 

BAġKAN: Hakan Bey? 

HAKAN YILDIZ: Uygundur Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Kemal Bey 2. Önergenin Hukuk - Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler – 

Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarına acil kaydıyla havalesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 3? 

NĠLAY KÖKKILINÇ:  Doğrudan oylansın. 
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BAġKAN: Hakan Bey?  

HAKAN YILDIZ: Uygundur. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Kemal Bey? 3. Önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 4? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: ġirketler – Plan ve Bütçe Komisyonlarına acil kaydıyla. 

BAġKAN: Hakan Bey? 

HAKAN YILDIZ: Uygundur Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Kemal Bey? 4. Önergenin Plan ve Bütçe - ġirketler Komisyonlarına 

havalesini acil kaydıyla oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 5? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe Komisyonuna acil kaydıyla? 

HAKAN YILDIZ: Uygundur. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Kemal Bey? 5 No’lu Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna acil 

kaydıyla havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum, 6? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık - UlaĢım Komisyonları. 

BAġKAN: Hakan Bey? 

HAKAN YILDIZ: Uygundur. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Kemal Bey? 6 No’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık - UlaĢım 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 7? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık ve UlaĢım Komisyonları. 

HAKAN YILDIZ: Uygundur. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Kemal Bey? 7 No’lu Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık ve UlaĢım 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 8? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 8 ve 9 Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu. 

HAKAN YILDIZ: Uygundur Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Kemal Bey? 8 ve 9 No’lu Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 2 Ek Önergemiz var, onları okutacağım. Sadece ilgili yerlerini 

okursanız. 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı Sayın Meclis Heyetine. “Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi olarak, kentin toplu ulaĢım alanında artan ihtiyaçlarına cevap vererek 

vatandaĢlarımızın hayatını kolaylaĢtırmayı hedefliyoruz. Bu doğrultuda hemĢerilerimizin ve 

kentimizi ziyaret eden misafirlerimizin toplu ulaĢım ihtiyaçlarını karĢılamaya yönelik olarak, 

çevreci ulaĢım teknolojilerini içinde barındıran, güvenli, kaliteli ve konforlu hizmeti, en 

ekonomik Ģekilde ve sosyal belediyecilik anlayıĢıyla sağlıyoruz. Yolcu memnuniyetinin 

sürekliliğini sağlamak için geniĢleyen hat ağını iyileĢtirme çalıĢmalarıyla birlikte diğer toplu 

ulaĢım modlarıyla devam eden entegre sistemin sağlıklı iĢleyiĢini sürdürüyoruz. 

Maliyetlerdeki tüm artıĢlara rağmen vatandaĢ odaklı değerlendirmeler kapsamında, 

belediyemiz, 11/08/2008 tarihinden bu yana 90 dakika içinde tüm biniĢlerin fiyata dahil 

olduğu aktarma sisteminde herhangi bir artıĢa gitmemiĢtir. Yeni yapılacak düzenlemeyle tam 

tarifede ilk biniĢ ücretinde indirime gidilmiĢtir. Ġlk biniĢ ücreti 3.56 TL’den 3.46 TL’ye 

çekilmiĢtir. Tüm ulaĢım araçlarını kullanan ve tam tarifeyle biniĢ yapan vatandaĢlardan, 

hakkaniyet ve külfetlerin adil dağıtılması ilkesi ıĢığında ve kamu yararı da gözetilerek birinci 

ve ikinci aktarmalarda 0,50 KuruĢ aktarma ücreti alınması öngörülmüĢtür. Aynı ilkeler 

doğrultusunda, kentin banliyölerinde oturan ve ikiden fazla aktarma yapmak zorunda kalan 

dar gelirli vatandaĢlarımızın ekonomik olarak desteklenmesi, hayatlarının kolaylaĢtırılması 

hedefiyle ikiden sonraki aktarmalarından ücret alınmaması benimsenmiĢtir. Ġzmir’in öğrenci 

kenti olması nedeniyle öğrencilerimizin ve öğretmenlerimizin yaĢamlarını kolaylaĢtırmak, 

onlara da ekonomik olarak destek olabilmek için ücret tarifelerinde herhangi bir artıĢa 

gidilmemiĢtir. Aynı Ģekilde 60 yaĢ üstü vatandaĢlarımıza da hem sosyalleĢmelerini sağlamak 

hem de ekonomik olarak destek olabilmek için biniĢ ücretlerinde herhangi bir artıĢa 
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gidilmemiĢtir. 5393 sayılı yasanın 18/f bendi gereğince; geçerli mevcut fiyat tarifesinin gözden 

geçirilerek, 01/09/2020 tarihinden geçerli olmak üzere yeni tarifenin belirlenmesi hususunda 

BüyükĢehir Belediye Meclisimizce karar alınmasını arz ederim.” (ESHOT-Strateji 

Gel.Dai.BĢk E.4) 

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar, önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler…   

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan’ım Tüketiciyi de yollayabiliriz. 

BAġKAN: Tüketiciyi Koruma Komisyonu? Plan ve Bütçe - Tüketiciyi Koruma Komisyonlarına  

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkanım acil kaydıyla olursa yarın Plan ve Bütçe Komisyonu 

toplanıyor. 

BAġKAN: Peki, Komisyonlarımızdan rica ediyoruz yarın ivedilikle toplansınlar. TeĢekkür 

ediyorum. 2. bir önergemiz daha var, buyurun.    

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı Sayın Meclis Heyetine. 30 Ağustos 

Zafer Bayramında birlik ve beraberliğimizi pekiĢtirmek, toplu ulaĢım araçlarının kullanımını 

özendirmek ve özel araçların oluĢturacağı trafik yoğunluğunu azaltmak amacıyla; yalnız 30 

Ağustos Zafer Bayramında Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile belediye denetimindeki  toplu 

ulaĢım araçlarında 0,01-TL ve 1 kontör Ģeklinde tarifenin uygulanması hususunda, 5393 sayılı 

Yasanın 18/f bendi gereğince BüyükĢehir Belediye Meclisimizce görüĢülerek karar alınmasını 

arz ederim. (ESHOT-Strateji Gel.Dai.BĢk E.5) 

BAġKAN: Evet, Değerli ArkadaĢlar bu da acil kaydıyla Plan Bütçe Komisyonuna gidecek. 11 

No’lu Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna acil kaydıyla havalesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 

 

III. BĠRĠNCĠ BĠRLEġĠMDE GÜNDEMDE BIRAKILAN KOMĠSYON RAPORUNUN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Gündemimizin III. BaĢlığı evet, Gündemde kalacak. I. BileĢimde Gündemde Bırakılan 

Komisyon Raporunun GörüĢülmesi. Bu önerge, buyurun Nilay Hanım?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Gündemde kalacak, kalsın efendim. 

BAġKAN: Hakan Bey? Gündemde kalacak. Salahattin Bey? Kemal Bey? 1 No’lu Komisyon 

Raporunun Gündemde bırakılmasına Plan ve Bütçe – Hukuk – ġirketler Komisyonlarında 

bırakılmasını oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum.  

 

IV. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

BAġKAN: 4. BaĢlığımız, Gündem DıĢı KonuĢmalar. Nezih Bey’in bir talebi vardı. Buyursunlar 

Nezih Bey.   

NEZĠH ÖZUYAR: Sayın BaĢkanım, Değerli Meclis Üyeleri, Kıymetli Hazırun, hepinizi saygıyla 

selamlıyorum. Böyle tarihi bir mekânda böyle bir tarihi geceye imza attığınız için sizleri 

kutluyorum ve Bergamalılar adına Ģükranlarımızı arz ediyoruz. Sayın BaĢkan’ım bütün Bergamalı 

hemĢerilerimizin bileceği ve takdir edeceği gibi Bergama hem kültür, hem tarihi, hem doğa kenti 

olmakla beraber aynı zamanda da eĢsiz jeotermal kaynaklara sahip. Bu jeotermal kaynakların bir 

bölümü geçmiĢ dönem Belediyeler tarafından, ısıtma maksatlı Bayatlı Mevkiinde kullanılmaktadır. 

Ama bu jeotermal suyun önemli bir bölümü halen yıllardır dıĢarı akmaktadır. Daha önceki Meclis 

Gündeminde zatıâlinize de o videoyu gösterdim.  Talebimiz; Ġzmir BüyükĢehir Belediyesince Ģu 

aralar Seferihisar’da bir örneği yapılan Sağlık Kenti benzeri bir jeotermal tesisinin Bergama’mıza 

da yaptırılması hususunu arz ediyorum. Bu çok önemli. Hem suyun getireceği turist çekimi, hem de 

Bergama’da halen oldukça yetersiz olan yatak kapasitesinin artırılarak genel turizme çok büyük 

katkı sağlayacağına inanıyoruz. Bu konuda desteklerinizi bekliyoruz Bergamalılar olarak.  

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum. Bu konuda aslında Bergama Belediye BaĢkanımızla beraber Adalet 

ve Kalkınma Partisi Grup BaĢkan Vekilleriyle beraber Sayın Valimize bir ziyaret yapmakta fayda 

var. Birlikte gidip bu meseledeki taleplerimizi kendisine arz edelim ve belki de Jeotermal A.ġ. 

üzerinden böyle bir giriĢimi baĢlatabiliriz. TeĢekkür ediyoruz.  

NEZĠH ÖZUYAR:  TeĢekkürler, saygılar sunuyorum. 
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BAġKAN: Nilay Hanım buyurun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, ben de öncelikle Bergama Belediyemize ve Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesine Cumhuriyet Halk Partisi Grubu adına çok teĢekkür ediyorum. Bu arada 

Ģunu söylemek isterim; Bergama Belediyesi Ġzmir’in en büyük ilçelerinden birisi ve farklı bir parti 

tarafından yönetiliyor. Ama burada da görüyoruz ki, iki Belediye, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ve 

Bergama Belediyesi büyük bir uzlaĢı içerisinde çalıĢmalarını sürdürüyor. Biz bununla gurur 

duyuyoruz. Siyasete çok güzel bir örnek teĢkil ediyor, her iki Belediyenin bu gösterdiği çaba. Ben 

Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi’nin de aslında Bergama Belediyesi’ne yaptığı çalıĢmalardan da 

bahsetmek isterim. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 30 ilçemiz içerisinde Ġzmir’in en büyük ilçesi olan 

Bergama’ya 2019-2020 yılları arasında 40 milyondan fazla bir yatırım gerçekleĢtirmiĢ. Yollar, 

restorasyon çalıĢmaları, içme suyu hatları, hayvancılık ve tarım alanında çok büyük katkıları var… 

BAġKAN: Bunlar vazifemiz.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ve bu katkılar devam edecek ve uyum içerisinde sürecek, çok teĢekkür 

ediyorum. 

BAġKAN: Sağ olun, biz de teĢekkür ediyoruz. Evet baĢka söz almak isteyen arkadaĢım? Buyurun 

Ali Bey. Mikrofonu iletebilir misiniz arkadaĢıma lütfen. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Evet, teĢekkür ederiz. Buyurun Ali Bey. 

ALĠ BOR: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım, Saygı Değer Bergamalılar 

Öncelikle bu tarihi mekânda, bu kadim kentin bu tarihi mekânında bugün bu Meclis Toplantısını 

düzenlemiĢ olmaktan duyduğum memnuniyeti belirtmek ve Bergamalılar adına sizlere teĢekkür 

etmek isterim. Sayın BaĢkan’ım Sefa BaĢkanımızın da sunumda belirttiği üzere Bergama Ģehri 

tarihin, tarımın, hayvancılığın iç içe geçtiği bir kenttir. Burada benim Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi’nden bir istirhamım olacak. Bildiğiniz gibi Bakırçay Ovası verimli topraklara sahip bir 

bölgedir. Bu bölgede pamuk, mısır, domates üretimi ağırlıklı olarak yapılmaktadır ve domates 

üreticisinin son yıllarda yaĢamıĢ olduğu sermaye piyasasının çarkları içinde ezilmeye baĢladığını 

hep beraber gözlemlemekteyiz ve bu bölgede coğrafi yapısından ve iklim yapısından da 

faydalanarak yapılan domates kurutma faaliyeti de yoğun Ģekilde yapılmakta olup kurutulan 

domates katma değerinden feragat edilerek yurt dıĢına gönderilmektedir. BüyükĢehir Belediyemiz 

eliyle bu bölgeye ve üretilen domatesin değerlendirilmesi, üreticimizin üretmiĢ olduğu ürünün daha 

değerli Ģekilde piyasada fiyatını bulması için BüyükĢehir eliyle bir tesisleĢme çalıĢmasını sizlere arz 

etmek istiyorum.  

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum. Zaten bu bağlamda bir çalıĢmayı sürdürüyor arkadaĢlarımız. Kısa 

bir süre içinde hayata geçirilecek. Değerli ArkadaĢlar, çok önemli Gündem Maddelerini konuĢtuk 

ama belki de… Buyurun efendim, buyurun. 

AYġEGÜL ALTUĞ: Sayın BaĢkan. 

BAġKAN:  Buyursunlar.  

AYġEGÜL ALTUĞ: Kıymetli Meclis Üyeleri ve Değerli Katılımcılar hepiniz hoĢ geldiniz.  

BAġKAN: Sağ olun.  

AYġEGÜL ALTUĞ: Sizlere iyi akĢamlar demekten ve sizleri burada bu organizasyonda 

ağırlamaktan Bergamalılar olarak gurur duyduğumu belirtmek isterim.  Bildiğiniz üzere Oturum da 

baĢlamadan evvel Bergama ve Bergama’ya dair birçok değerin anlatıldığı bir sunum 

gerçekleĢtirildi, ben o yüzden çok vaktinizi almak istemiyorum. Bergama Ġzmir’in en geniĢ coğrafi 

alanına sahip ilçesi. Eski ifadesiyle 114 köy ve 5 belde. Toplamda 137 mahalle olmak üzere oldukça 

geniĢ bir coğrafyaya hitap ediyor. Bu yüzden çeperdeki yerleĢkelerimize, köylerimize hizmet 

verirken, iĢin açıkçası BüyükĢehir’in desteğine çok ihtiyacımız olduğu zamanlar söz konusu oluyor, 

özellikle köy üretim yolları ile alakalı olarak. Biz göreve geldiğimizden, göreve geldiğimiz günden 

bugüne yaklaĢık 3 bin kilometreye yakın köy üretim yolları çalıĢmalarında bulunduk. Bundan 

sonraki çalıĢmalarda sizlerin de desteğinizi özellikle istirham ediyoruz. Ayrıca altyapı çalıĢmalarıyla 

alakalı olarak beldelerimizde çeĢitli sıkıntılara rastlanmakta. Bu konuyla alakalı olarak da sizlerin 

desteğini bekliyorum, teĢekkür ederim. 

BAġKAN:  Biz de teĢekkür ediyoruz. Buyurun Utku BaĢkan’ım. 

SELĠM UTKU GÜMRÜKÇÜ: Herkese iyi akĢamlar. Benim için Çok Kıymetli bir Meclis 

Toplantısı oldu. Ben bu topraklarda doğdum, büyüdüm. Sefa TAġKIN’ın Belediye BaĢkanlığından 

“Belediyecilik nedir?” öğrendim. Bu amfi tiyatroda ya da iĢte tiyatroda onlarca, yüzlerce kültürel, 
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sanatsal, konseri, tiyatrosu her türlü faaliyeti gerçekleĢtirdim. Sefa BaĢkanın oturduğu yerde 

Antigone’yi izledim. Benim için çok değerli ve bugün Bergama’da yetiĢmiĢ birisi olarak Suat 

Hocamın yeni yazdığı kitapta da anlattığı gibi kardeĢ ilçesi diyebileceğimiz Çiğli’de Belediye 

BaĢkanlığı yapıyorum.  

BAġKAN:  Fena savaĢmıĢsınız yalnız zamanında. 

SELĠM UTKU GÜMRÜKÇÜ: KardeĢler arasında olur BaĢkan’ım. Ben bu akĢam bu Meclisi 

burada toplayan BüyükĢehir Belediye BaĢkanımıza, ev sahipliği yapan Bergama Belediye 

BaĢkanlığına ve Bergama’nın değerini anlatan ve “Zeus Sunağı Bergamanındır geri istiyoruz.” diye 

1990’larda bizim gençlik dönemimizde bir kampanyayı baĢlatan Sefa BaĢkan’a ve bugün bu 

kampanyayı burada sahiplenen bütün Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlarına, Meclis Üyelerine ve 

sizlere teĢekkürü borç biliyorum. TeĢekkürler, iyi akĢamlar.  

BAġKAN:  Biz de çok teĢekkür ediyoruz. Değerli ArkadaĢlar, baĢka söz almak isteyen? 

CÜNEYT UMUTLU: BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Buyurun efendim, pardon görmedim sonra da size söz verelim, buyurun. Mikrofon 

arkadaĢlar evet buyursunlar.  

CÜNEYT UMUTLU: Sayın BaĢkan’ım, Sayın Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım öncelikle 

hepiniz hoĢ geldiniz. BaĢkan’ım, aynı zamanda ben Bergama Belediye BaĢkan Yardımcılığını 

yürütüyorum. O vasiple tabii muhtarlarımızla çok iç içeyiz. BüyükĢehrimizin, Nilay Hanımın da 

dediği gibi biz burada BüyükĢehir’in bazı çalıĢmalarını takdirle karĢılıyoruz ve takip de ediyoruz. 

Ama dediğiniz gibi bölgemiz çok geniĢ BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Evet, doğru. 

CÜNEYT UMUTLU: Yani en uzak köylerimizin arasında 100 kilometre mesafe var, birbirleri 

arasında. 

BAġKAN: Biliyorum. 

CÜNEYT UMUTLU: Burada gerçekten BüyükĢehir’in, hizmetlerine ihtiyacımız var. ġimdi burada 

notlarımızı aldık tabii ki burada 17 tane acil yapılması gereken burada tek tek sayamayacağım 

BaĢkan’ım… 

BAġKAN:  Bence de Ģimdi yapmayalım.  

CÜNEYT UMUTLU: Çok kısa kısa BaĢkan’ım ama… 

BAġKAN:  Tamam. 

CÜNEYT UMUTLU: Bunlar 1 kilometre, 2 kilometre toplasanız 20-30 kilometrelik mesafeli 

yollar, acil ve ivedi yapılması gereken yollar. Tabii ki bu notları iletiriz biz de ilgili yerlere.  

BAġKAN:  Tamam, iyi olur.  

CÜNEYT UMUTLU: Bir de BaĢkan’ım, Ali KardeĢimiz ve Nezih Ağabeyimizle Bergama küçük 

bir yer biz burada bu Ģekilde hitap ediyoruz birbirimize.  

BAġKAN:  Tabii.  

CÜNEYT UMUTLU: Bergama’nın giriĢinde 900 metrelik bir Ģehrimizin giriĢi prestijli bir 

yolumuz var. Bisiklet yoluyla ilgili biz sizinle bir ayaküstü de bunu, bilgiyi aktarmıĢtım BaĢkan’ım. 

Bizim yine Adnan Menderes Bulvarında 4 kilometrelik bir Bisiklet Yolu Projemiz var.  Bu projeye 

entegre bir Ģekilde, bu 900 metrelik Bergama’nın giriĢ yolunu sizden rica ediyoruz.  

BAġKAN:  Evet Eser Beyler buradaydı değil mi? Notunuzu alırsanız. Evet, peki. 

CÜNEYT UMUTLU: Ayrıca bir parantez de Nezih Bey’e teĢekkür ediyorum. Gerçekten bu 

toplantının oluĢmasında çok büyük emeği var. Saygılar sunuyorum BaĢkan’ım. 

BAġKAN:   Biz de çok teĢekkür ediyoruz. Buyursunlar.  

AġKIN UYAR: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyelerimiz Çok Değerli Katılımcılar öncelikle 

birçok medeniyete ev sahipliği yapmıĢ olan Bergama’mıza hoĢ geldiniz. Bu akĢam burada 

BüyükĢehir Meclis Oturumlarımızdan birinin yapılmasına vesile olan büyüklerimize 

teĢekkürlerimizi sunuyoruz. Sayın BaĢkan’ım, burada söyleyeceklerim eleĢtiri anlamında 

görülmesin lütfen, o anlayıĢta değilim. Gerek AyĢegül Hanım olsun, gerek Cüneyt Bey olsun size 

ilettiler ben de bir ilave olması adına söylüyorum. ArkadaĢlarımızın söylediği gibi büyük bir 

coğrafyaya sahibiz ve 18 tanesi merkezde olmak üzere, 119 tane de eski köy yeni mahalle olan dıĢ 

mahallelerimiz var. Genelde Ģöyle bir durumla karĢılaĢıyoruz; bunu birlikte Ġzmir BüyükĢehirimizin 

ve Bergama Belediyemizin birlikte aĢacağını umuyorum. Benim eĢim Bergama’nın Pireveliler 

Mahallesinden. Bergamalı ArkadaĢlarımız bilirler. Ben bayram ziyareti sebebiyle bir yaĢlı 
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büyüğümüz var... Bunu somut örnek olsun diye anlatıyorum lütfen yanlıĢ anlaĢılmasın. Yortanlı 

Mahallesinden, Pireveliler’e çıkarken zannedersem kireç stabilizasyon deniliyor, stabile malzeme 

atılıyor yola daha sonra üzerine asfalt atılıyor. Tabii ben BüyükĢehirimizde asfalt ihalesinin iptal 

edildiğini biliyorum, sizin elinizde olmayan gerekçelerledir muhakkak. Burada stabilizasyon 

malzemesi atıldıktan sonra yani yanılmıyorsam çünkü teknik bilgiye sahip değilim, 15 gün 20 gün 

ya da bilemediniz bir 30 gün sonra üzerine asfalt malzemesinin atılması gerekiyor. Bu asfalt 

malzemesinin süresi uzadığı takdirde, biliyorsunuz Bergama’mız çiftçilikle geçinen nüfusun büyük 

olduğu bir Ģehir ve bu yol kenarlarında tarımla uğraĢan arkadaĢlarımız, büyüklerimiz var. Ben 

kendim bizzat yaĢadım. Burada stabile malzeme üzerine asfalt alımı, atımı geciktiği zaman… 

BAġKAN: AnlaĢıldı, evet. 

AġKIN UYAR: Çiftçimiz mağdur oluyor. Bir Ģeyi daha eklemek istiyorum müsaade ederseniz iki 

dakika.  

BAġKAN: Tabii, tabii. 

AġKIN UYAR: Değerli Büyüğümüz, eski Belediye BaĢkanımız Sefa TAġKIN Beyefendi 

sunumunda belirtti. Bergama, Ģu içinde bulunmuĢ olduğumuz mekânımız dünyada kurulan üç 

büyük hastaneden bir tanesi. Tabii ki tıbbın içinde bulunduğumuz zamanlardaki gibi geliĢmediği 

dönemde bütün hastalıkların psikoterapi ile tedavi edildiği bir hastane. Ben yıllar öncesinde bütün 

rahatsızlıkları psikoterapi ile tedavi edildiği bir mekânda tabii siyasetin yoğun gündeminde baĢta 

sizler olmak üzere Belediye BaĢkanlarımız, Meclis Üyelerimiz ve değerli Katılımcılarımız için bu 

akĢam bu mekânda hepimize bir psikoterapi olduğu düĢüncesindeyim, hepimizi rahatlattığı 

düĢüncesindeyim. TeĢekkür ediyorum, sağ olun.  

BAġKAN: Evet, ben de teĢekkür ediyorum. Arkada bir küçük arkadaĢımız belki bir Ģey söylemek 

ister bugünkü toplantıya ilgili. Bir Ģey söylemek ister misin? Siz belki bir Ģey söylemek istersiniz…  

Peki, evet baĢka söz almak isteyen arkadaĢımız var mı? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Görmüyorum, pardon özür dilerim, özür 

dilerim Hakan BaĢkan’ım, buyurun. Spotlar tam göze geliyor.  

HAKAN KOġTU: Gözükmüyor evet. Değerli BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyeleri. Ben yaklaĢık bir 

ay önce Kültür ve Turizm Bakanımızın yanındaydım. Döndükten sonra basına bir açıklama 

yapmıĢtım Zeus Sunağı ile alakalı ama pek duyulmamıĢ olabilir. Ben burada Meclis vesilesiyle tüm 

Ġzmir’e bunu duyurmak istiyorum. Zeus Sunağı ile ilgili tüm kaygılarımızı, isteklerimizi, 

taleplerimizi Sayın Bakanımıza illettik. Uluslararası Diplomasinin baĢlatılmasıyla alakalı, çünkü 

Uluslararası Hukuk Diplomasiye göre geliĢiyor ve Diplomasi baĢlatılması için kendisine bunu arz 

ettim ve kendisi de bu konuda bize destek vereceğini söyledi. Bunu da buradan bu akĢam 

Ġzmirlilere, Bergamalılara söylemiĢ olalım tekrardan.  

BAġKAN: Güzel, sağ olun.  

HAKAN KOġTU: ĠnĢallah Bergamalılar için de hayırlı bir akĢam olacak. Bu akĢam aldığımız 

kararlar da… 

BAġKAN: ġöyle bir Ģey yapalım isterseniz Hakan BaĢkan’ım. Tüm Meclis Üyelerimizin altına 

imza atacağı bir talep metni oluĢturalım. Sadece Grup BaĢkan Vekillerimiz değil, tüm Meclis 

Üyelerimiz, hepsinin imzasını tamamlayalım ve hep beraber Bakanımızı bir ziyarete gidelim.  

HAKAN KOġTU: Gayet güzel olur, çok güzel olur. Bu sesimizin daha güçlü Ģekilde kamuoyunda 

duyulmasını sağlayacaktır.  

BAġKAN: Tamam. 

HAKAN KOġTU: Ben tekrardan Meclis Üyelerimize, sizlere bu akĢam buraya katılan tüm 

katılımcılara geldikleri için teĢekkür ederim. Hayırlı akĢamlar diliyorum, sağ olun.  

BAġKAN: Biz de teĢekkür ediyoruz. BaĢkan’ım, atasözümüz biliyorsunuz; “Hiçbir iyilik cezasız 

kalmaz.” bunu sizden rica ediyoruz o metni siz hazırlayın olur mu? 

HAKAN KOġTU: Biz o metni hazırlayıp, burada ne gerekiyorsa, imzaya açalım Sayın Bakanımıza 

hep birlikte iletelim. 

BAġKAN: Tamam tamam imzaya açalım bütün Meclis Üyelerimizin imzasını tamamlayıp sonra 

gidelim.  

HAKAN KOġTU: Peki.  

HAKAN ġĠMġEK: Sayın BaĢkan’ım bir öneri. 

BAġKAN:  Buyurun efendim.  
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HAKAN ġĠMġEK: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyeleri, ben hakikaten çok heyecanlıyım. Yani Ģurada 

ne aĢklar yaĢanmıĢtır, ne ızdıraplar yaĢanmıĢtır, ne mutluluklar yaĢanmıĢtır, 2500 yıllık bir tarihin içerisinde. 

Çok ciddi duygulandım. Çok kısa… Ortak hazırlanacak Ģu metni Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi’nin üye 

olduğu bütün Avrupa Forumlarına … 

BAġKAN: TaĢırız. 

HAKAN ġĠMġEK: Bütün Avrupa Forumlarına bilgi olarak, mail olarak da gönderilmesini talep ediyorum. 

En azından sesimiz biraz daha uzaklara gitsin. Haklı talebimiz ulaĢtırılsın.  

BAġKAN: Evet, evet.  

HAKAN ġĠMġEK: Üye olduğumuz en azından kuruluĢlara gönderelim. TeĢekkür ederim.  

BAġKAN: Ben teĢekkür ediyorum, zaten Ģimdi bugün itibarıyla madem bu kararı aldık hep beraber, bununla 

ilgili bir Komisyon kuracağız. Komisyonumuza görevler vereceğiz ve o Komisyonumuzun çalıĢmasını da 

hep beraber denetleyeceğiz. Yani bunu yapacağız.  (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Efendim? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Tabii Tabii. Değerli ArkadaĢlar, baĢka söz almak isteyen 

arkadaĢımız var mı? Buyurun efendim. Mikrofon arkaya gidebilir mi? 

TANER TEKĠN (BERGAMA MECLĠS ÜYESĠ): Sayın BaĢkan’ım, hoĢ geldiniz. Değerli Meclis 

Üyelerimiz hoĢ geldiniz. Ben de Bergama Meclis Üyesiyim Eczacı Taner TEKĠN.  

BAġKAN: Tamam.  

TANER TEKĠN (BERGAMA MECLĠS ÜYESĠ):  Kozak Yaylasına zannederim Ġzmir’in 49 tane itfaiye 

istasyonu var. 50’ncisini de Kozak Yaylasına istiyoruz. Çünkü 17 tane köy var. Her tarafı da ormanlarla 

kaplı. Böyle bir yaz döneminde kuraklıkta… 

BAġKAN: BaĢkanla konuĢtuk, Nezih Bey ile de konuĢtuk. Kozağa geleceğiz hem bu meseleye bakacağız 

baĢka meseleler de var bakacağımız, yerinde beraber… 

TANER TEKĠN (BERGAMA MECLĠS ÜYESĠ): Fıstıkla ilgili de sorunlarımız var teĢekkür ederim.  

BAġKAN: Yerinde beraber bakacağız, yerinde bakacağız merak etmeyin.  

TANER TEKĠN (BERGAMA MECLĠS ÜYESĠ): Tamam teĢekkür ederim, sağ olun, iyi akĢamlar. 

BAġKAN: Gaziemir Belediye BaĢkanımız buyurun.  

HALĠL ARDA: BaĢkan’ım mikrofonsuz konuĢacağım.  

BAġKAN: Evelallah.  

HALĠL ARDA: Ben Bergamalı değilim, bunu öncelikle söyleyeyim Gaziemir Belediye BaĢkanıyım. Bir 

Meclis Toplantımızı Zeus Sunağı’nda Berlin’de yapalım.  

BAġKAN: ġimdi zaten Ģöyle bir Ģey oluyor Değerli ArkadaĢlar. Hani Ģimdi burada bu toplantıyı yaparken, 

Zeus Sunağı’nı da görenler vardır mutlaka. Acaba ileri mi gidiyoruz, geri mi gidiyoruz? Ġnsan bunu tartıĢma 

ihtiyacı duyuyor yani bugün Meclis Toplantılarını yaptığımız salonlarla Ģu gün Ģurada yaptığımız toplantının 

ahengine, Ģeyine bakarsanız hakikaten insan bunları düĢünüyor. ArkadaĢlar bitirmek zorundayız daha ne 

kadar devam edelim bilmiyorum. BaĢka söz almak isteyen? Olmadığına göre… 

 

V. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar, Toplantıya Katılamayan Üyelerimizin Mazeretlerinin kabulünü oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir.  

 

VI. ÜÇÜNCÜ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

BAġKAN: Bir sonraki Meclis BirleĢimimiz 14 Ağustos Cuma günü saat:18.00’de Meclis Toplantı 

Salonunda. Bir kez daha Hakan BaĢkanımıza ve Bergama Meclis Üyelerimize ve Değerli Bergamalı 

HemĢehrilerimize ev sahipliği için hepimiz adına çok teĢekkür ediyorum.  

 

 

 

                                                                                                           Mustafa Tunç SOYER 

                                                                                                                 Meclis BaĢkanı        

 

 

 

 

Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU    Sultan ĠPEKLĠ            Onur YĠĞĠT              Yusuf  DEMĠRCĠOĞLU 

             Divan Kâtibi                       Divan Kâtibi             Divan Kâtibi                      Divan Kâtibi        

                                                                                          (Bulunmadı) 

 


